
   

 

Motion till Salems kommunfullmäktige 

 

Discgolf bana! 

I Salem har vi fantastiska skogsgläntor och promenad stråk och stora gräs ytor, omringade av 

en urban miljö. Många ytor i Salems kommun skulle kunna vara lämpliga för just denna typ 

av aktivitet. 

Discgolf är en bra aktivitet som gynnar både äldre och yngre spelare att röra på sig och 

umgås. Inom discgolfen så finns det både kort banor på 9 hål samt 18 håls banor med olika 

svårighetsgrader. 

Närmaste banor för Salem är i Tullinge, Södertälje samt i Huddinge, det resulterar till att 

yngre invånare måste söka sig till andra kommunen för att utföra aktiviteten. Det är inget 

negativitet då spelare från andra kommuner kan komma och spela inom Salems kommun om 

kommunen anlägger en bana. 

Skötsel för banor är minimal då utkast punkterna är i from av en galvaniserad plåt stolpe 

märkta med banas start nummer och målet är även gjord i galvaniserad plåt.  

Det finns många som skulle nyttja en eventuell discbana i vår kommun då den kommer vara i 

närområdet och lättare att ta sig till både med cykel och till fots. 

Här tycker vi inom sverigedemokraterna att det vore bra om Salems kommun skulle anlägga 

en 9 eller 18 håls bana för att främja rörelse inom kommunen då särskilt för den yngre 

generationen. 

 
Sverigedemokraterna föreslår: 

 
att kommunstyrelsen: tillkallar en enhet som undersöker ev. möjliga platser för discgolf. 
att Tekniska nämnden: tar fram ett kostnadsförslag för både 9-hål samt 18-håls bana. 
att Tekniska nämnden tar fram vilka åtgärder samt underhåll som behövs för en discbana. 

 

Sverigedemokraterna Salems kommun 

 


